
ACTA JUNTA DE L’AFI TURÓ DE GUIERA 

DIA: 22 de Febrer de 2024. 21h 

FORMAT: Telemà8c 

ORDRE DEL DIA 

1. Presentació nova junta 
2. Pla d’acció i funcionament 
3. Resum reunió amb Direcció  
4. Informacions per part de les diferents comissions 
5. Altres 

 

1. S’anomenen els diferents càrrecs (Presidència Arnau Bria, vicepresidència Almudena Palomares, 
Tresoreria Verònica Cantero, Secretaria Jèssica Pérez). Els vocals conPnuen els mateixos amb algunes 
baixes (veure document de consPtució de la Junta) 

2. Es presenta l’organigrama de la Figura 1. Com es veu, el representant de la comissió ha de ser un 
vocal. El que calgui parlar amb cada comissió, s’ha de tractar directament amb el seu representant, ja 
sigui amb l’escola o amb l’empresa. Es delega 100% en les comissions els temes que són de la seva 
competència. Tot i que els rols de presidència – secretaria – tresoreria estan associats a una persona 
el funcionament serà assembleari i comparPt. Es demana si l’escola ha acceptat aquest model de 
funcionament, i la resposta és afirmaPva. Es fa l’esmena que cal afegir a l’organigrama el 
representant del Consell Escolar. Es pren nota. 

 
Figura 1. Organigrama de funcionament de la Junta de l’AFI 

 



3. S’exposa model funcionament Junta i es fa un repàs de l’estat de les comissions. Es proposa que C. 
Menjador (Ferran – Tere – David) facin reunions periòdiques ja que és el temps on es detecten més 
conflictes a l’escola. Al Ferran li sembla bé. Canvi festa Carnestoltes. Escola té nova comissió de 
festes. Expressen argumentació del canvi. 

4. C. Socialització: escola es vol desvincular del projecte. Paraula sobre perquè vol això l’escola. En la 
línia del funcionament que vol seguir la Junta es demana que el tema es tracP des de la mateixa 
comissió.  
C. Camins: Hi ha hagut reunió amb l’ajuntament. Es comenta que la bicicletada anual que s’organitza 
cal que sigui de més d’un dia perquè Pngui impacte. El 29 de Febrer és la data màxima per enviar el 
llistat del que cal arreglar al voltant de l’escola per fer possible els camins escolars. 
C. Festes: Està tot ok. La festa de l’escola serà el 25 de maig. Es busquen voluntaris per cosir el mural 
de Sant Jordi. 
C. Menjador: Es demana si hi ha res per facturar, seguint model 347. Es comenta el tema dels iogurs 
ensucrats i es torna a demanar que el tema es vehiculi a través de reunió interna de la mateixa 
comissió.. 
C. Socialització: cal fer una reunió 
C. Comunicació: es demana si la web es porta des d’aquí. Resposta afirmaPva. 
C. Formiga: el material que es va demanar a l0ajuntament va arribar quan va passar la maPnal, per 
tant queda a disposició per a la propera. 
C. Hort: A l’espera del que digui l’escola 
 

5. En el torn obert es comparteixen informacions del Consell escolar: es va decidir que les actes es 
consulten de manera presencial a l’escola. Aprofitem per recodar que les actes de l’AFI cal penjar-les 
al web, juntament amb l’historial. Al Consell es va parlar de despeses de 2023, Hi ha 2 refugis 
climàPcs a l’escola, un a la sala de mestres i un altre a la sala de música. Es va decidir que si una 
família no pagava els llibres no podia anar d’excursió però un assessor jurídic ha indicat que això no 
és correcte. Han inverPt també en corPnes, pel que d’aquí en endavant caldrà desPnar una parPda a 
bugaderia. Van parlar també del tema socialització. L’escola expressa que cada cop més es frabrica el 
seu propi material i amb els diners de les famílies no n’hi ha  prou per cobrir despeses. Per una 
banda, caldrà pujar la quota i per l’altra l’escola vetllarà perquè no hi hagi excés de fotocópies. També 
s’ha inverPt en el paP com a espai educaPu. Racons, umbracles de cara a l’esPu. En aquest moment 
estan sense mestre de religió perquè hi ha molt pocs alumnes. Es plantegen també fer els informes 
digitalitzats per seguir línia escola verda. Han fet inversió en mobiliari ergonòmic fruit d’un estudi 
sobre la qualitat de la cal·ligrafia dels infants. Es decideix també que la comissió de menjador 
desapareix del Consell Escolar. Queden acceptades festes de final de curs i comiat de sisè. Al proper 
consell es convida la Dayanis per tractar el casal d’esPu. 
Un altre tema, proposta de canvi d’enPtat bancaria. Es proposa el Santander, enlloc de Caixa 
Guissona, que ens ofereix mateixes condicions però té seu a Cerdanyola i aquest fet facilita la 
logísPca a la Junta. 
Es proposen Juntes bimensuals. 
Es demana aclariment sobre quin dels 2 assistents al Consell Escolar consta com a representant. 
 
Hora de finalització: 22:03h 
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